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( 1. N trosce o bezpieczensnvo w ruchu drogowym na ul. Ogniowej proszq o rozwaienie zmiany dotycz4cejv parkowania na tej jezdni, pozwalajqcej na swobodny przejazd pojazd6w samochodowych. Obecnie
dochodzi czesto do sytuac,ii, 2e parkuj4ce samochody utrudniaj4 przeju,di mijarue -siq lnnych
uczestnik6w ruchu.

2. W imieniu mieszkar{c6w uliry Pszczelej proszq o dokonanie potro2enia dywanika asfaltowego na odcinku
od uI. Micheliriskiej do ul. Wczasowej. Ten kr6tki okolo 250m kawalek ulicy.w5rmaga jej d-kofczenia
a mieszkaricy plac4cy solidne podatki do kasy miasta czujE siq pokrzywdzeni tvm, 2e do tej pory nie
dokoriczono tego fragmentu ulicy pszczelej.

3. Sta$i n-':eszkaricy ul. Sw. Antoniego prosza o zainstalowanie kilku lawek. Na tej ulicy lawek nie ma
opr6cz dw6ch przystank6w autobusowych ale to nie rozw4Suje problemu dla os6b siarszych chc4cych
odpoczEd na lawce.

4. Mieszkariry miasta zwracaj4 uwage na to, ie ciq2kie 10 tonowe pojazdy z ,, Saniko" niszcz4 iokaine drogi
i chodniki nie przystosowane do ciqikiego sprzqtu.
Wobec powyzszego pytajA czy,, Saniko" wymieniajAc stopniowo sw6j tabor samochodowy moie zakupii
lzejsze pojazdy by nie degradowai obecnej infrastuktury drogowej mlasta.

5. W imieniu zainteresowanych mieszkaric6w pytam pana prezydenta, czy miasto bqdzie czeka(. z
przeniesieniem Wydzialu Komunikacji na wybudowanie nowego dworca kolejowego we Wtroclawku.
Jeden z pracownik6w_wspomnianego Wydzialu Komunikacji sugerowal przeniesienie go do budynku
na uI. Ko6ciuszki po dawnym MOPR, kt6ry mialy przej46 organizacje pozarz4dowe.
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